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حسین قهار- شهروند| ممنوعیت حضور زنان در 
ورزشگاه سال هاست که به یکی از پرتنش ترین بحث های 
اجتماعی در ورزش ایران تبدیل شده است. ماجرایی که 
هیچ قانون مشــخصی درباره آن تدوین نشده و معمولا 
درتمام سال های اخیر با قوانین نانوشته درباره آن تصمیم 
گرفته شده است. چیزی که مشــخص است، بانوان در 
ورزش ایران همچنان حق حضور در ورزشگاه ها را ندارند. 
حالا اما اخباری خوشحال کننده دراین خصوص شنیده 
می شود؛ اخباری که از برداشته شدن گام های اولیه برای 
حضور زنان در ورزشــگاه ها حکایت دارد. معاون وزارت 
ورزش از مجزاشدن ورودی ها و سرویس های بهداشتی 
ســالن 12 هزار نفری آزادی ســخن گفته و این یعنی 
احتمالا در لیگ جهانی والیبال زنان می توانند با حضور 
روی سکوها به تماشای ورزش مورد علاقه شان بنشینند.

صحبت کردن از این اتفــاق به نوعی مصلحت ورزش 
ایران است؛ پیداکردن دلیل این داستان هم اصلا سخت 
نیســت. با توجه به حضور تیم های مختلف ورزشــی 
ایران درمســابقات بین المللی، حساسیت  های زیادی 
ازسوی مراجع بین المللی به ماجرای ممنوعیت حضور 
بانوان در ورزشگاه ایجاد شده و فدراسیون های  جهانی 
نه تنها ایرادهای اساســی به این جریان رایــج در ایران 
گرفته اند بلکه اعلام کرده  اند؛ ادامــه روند ورزش ایران 
را با محرومیت های ســنگین رو به رو خواهد کرد. زنان 
ایرانی درشرایطی اجازه حضور ندارند که هنگام برگزاری 
مسابقه های بین المللی در ایران، زنان دیگر کشورها اجازه 
ورود به ورزشگاه ها را پیدا می کنند. کار به جایی رسیده 
که مسئولان چاره ای جز فکرکردن به »تغییر« ندارند. از 
آنجایی هم که این ممنوعیت یک قانون رسمی و صریح 
نیست،  مقامات ارشد ورزش کشور صحبت  از برنامه ریزی 
برای روزهایی می  کنند کــه خانواده های ایرانی بتوانند 
با حضور در ورزشــگاه ها به تماشای مسابقات مختلف 
بنشینند. بله! حرف روز درباره برنامه ای است که براساس 
آن قرار اســت تابلوهای ورود ممنوع در ورزش ایران از 

جای خود برداشته شود.
تلاش های وزارت ورزش با حضور سلطانی فر

وزارت ورزش مدت های زیادی است که رسیدگی به 
زوایای مختلف این پرونده را در دستور کار خود قرار داده 
که اتفاقا این موضوع در زمان وزارت مسعود سلطانی فر 
شکلی جدی تر به خود گرفته است. مدل طرح اولیه این 
است که برای ســاخت اماکن و ورزشگاه های مختلف،  
منابع مادی که برای ساخت هزینه می شود، به گونه ای 

طراحی می شود که علاوه بر مردان، زنان هم بتوانند از آن 
استفاده کنند. مدیران وزارت ورزش بارها اعلام کرده اند؛ 
از نزدیک درحال بررسی ورزشگاه ها هستند تا مشخص 
شود کدام یک از آنها شرایط لازم برای حضور خانواده ها 
در انواع رویداد های ورزشــی را داراســت و کدام یک از 
ورزشگاه ها نیاز به مناسب سازی دارد. این مطلب نشان 
می دهد که مدیریــت ورزش ایران بــه خوبی می داند 
ادامه روند عدم حضور بانوان در ورزشگاه ها در آینده ای 
نه چندان دور ورزش ایران را با بحران های بزرگ ازطرف 
نهادهای بین المللی مواجــه خواهد کرد. ضمن این که 
فشــارهای داخلی ازطرف بخش قابل توجهی ازبانوان 
جامعه در اعتراض به این ممنوعیت نسبت  به سال های 

قبل زیاد تر شده است.
اظهارات معاون زنان وزارت ورزش

فریبا محمدیان معــاون اموربانــوان وزارت ورزش 
یکی ازمدیرانی بوده کــه درهفته های اخیر به صراحت 
ازپیگیری برنامه ها برای حل مشــکل حضور بانوان در 
اســتادیوم ها صحبت  کرده و گفته اســت: »ما دریک 
فضای اجتماعی زندگی می کنیم که قوانین نانوشته ای 
بر جمع هــا و اجتماع های مختلف حاکم اســت که به 
دلیل بحث ارزشــی قابل احترام هستند و همه اعضای 
جامعه ملزم به احترام به آنها هستند. در مناسب سازی 
ورزشگاه ها نیز ما به دنبال حفظ موازین شرعی، شأنیت 
زن مسلمان و شأنیت خانواده ها هســتیم. جداسازی 
ورود و خروج مردان و زنان برای ایجاد حس امنیت هم 
به لحاظ ساختاری و هم رفتاری باید ایجاد شود، امکانات 
رفاهی و تســهیلاتی یک ورزشــگاه برای تماشاگران 
و ذینفعان نیز باید درنظر گرفته شــود و بخش مردان و 
زنان باید از یکدیگر منفک شود. برای اجرایی شدن ورود 
خانواده ها درمرحله اول لیست ورزشگاه ها و درمرحله دوم 
ظرفیت آنها مشخص شده است. درگام بعدی هم  برای 
مناسب سازی ورزشگاه ها درجهت حضور بانوان آیین نامه 
نوشــته شــده و این آیین نامه به معاونت حقوقی امور 
مجلس تحویل داده شده تا مورد بررسی نهایی قرار بگیرد. 
همچنین درمرحله آخر هم عملیاتی کردن ســاختار 
فیزیکی و درنهایت آماده کردن مردم برای این حضور در 
دستور کار قرار دارد«. اظهارات معاون اموربانوان وزارت 
ورزش از آمادگی بالاترین دســتگاه اجرایی کشور برای 
این تغییر بزرگ پرده بر مــی دارد. البته همه  می دانند 
که به هیچ عنوان امکان ندارد این تغییر بســیار بزرگ 
یک شبه اتفاق بیفتد. از همین رو، وزارت ورزش دربحث 

ورود خانواده ها و زنان به ورزشگاه ها مطالعات پژوهشی 
مختلفی را انجام داده و حتی دراین زمینه به تناقض هایی 
هم برخورد نموده که مســئولان را مجاب کرده عمق 

مطالعات و بررسی خود را دراین زمینه بیشتر کنند.
تحقق یک رویا

در تحقیقات ابتدایی برای مســئولان ورزش کشــور 
مسجل شده که این حضور نه تنها باعث انسجام بیشتر 
بین اعضــای یک خانواده می شــود بلکــه مقدماتی را 
فراهم می  کند که عصر جو های ملتهب، پرخاشــگری و 
رفتارهای غیرمعقول درسکوها به پایان برسد. همچنین 
حضورخانواده ها فضایی را به وجــود می آورد که جمع 
کثیــری ازجوان  هــا و خانواده ها گرایش بیشــتری به 
ورزش کردن پیدا کنند که این موضــوع روی بالارفتن 
نشاط و ســلامت جامعه تأثیر مستقیم و مثبت خواهد 
گذاشــت. ارتقای جایگاه های حقوقی بانوان درتمامی 
سازمان های ورزشی، یکی ازبرنامه های وزارت است و وزیر 
ورزش بارها اعلام کرده که این مهم شعار نیست. با توجه 
به این توضیحات مشخص می شود که حضور زنان و تمام 
اعضای یک خانواده در ورزشــگاه یک تفریح سالم و یک 

حق است که وزارت ورزش به دنبال تحقق این رویاست!
دخیل شدن فدراسیون فوتبال

فوتبال رشــته ای اســت که به لحاظ صنعتِ ورزش 
نسبت به تمام رشــته های دیگر درکشورهای مختلف 
مخاطبان بیشــتری دارد. درسال های اخیر هم فوتبال 
بانوان در ایران رشد چشمگیری داشته و وزارت ورزش 
به این نتیجه رسیده که فوتبال بانوان و حضور خانوادگی 
مردم در ورزشگاه ها یک فرصت بزرگ است و به صورت 
ویژه پیگیر کارهــای مربوط به این بحث بوده اســت. 
دراین زمینه حتی فدراســیون فوتبال هم موظف شده 
که همکاری های لازم را برای اجرایی شدن طرح مذکور 
با مسئولان مربوطه داشته باشــد. ازطرفی دیگر، طبق 
اعلام مقامات ورزش کشور، دولت هم به دور از هرگونه 
حاشیه و فضای رســانه ای مجلس را برای وضع قوانین 
جدید درپرونده حضور زنان در ورزشــگاه به یک اغنای 
منطقی رســانده و رأی مثبت تلویحی مجلس را برای 
قوانین مورد نیاز دریافت کرده است. دراین راستا، ضوابط 
دربرنامه ششم توسعه به گونه ای طراحی شده که دولت و 
وزارتخانه های مختلف بتوانند انواع طرح های ملی را به 

نتایج اجرایی مطلوب برسانند.
داورزنی: گام اول برداشته شد

محمدرضــا داورزنی معــاون ورزش قهرمانی وزارت 

ورزش و جوانان هم یکی دیگر ازمسئولان وزارت ورزش 
و جوانان است که درباره ماجرای حضور زنان در ورزشگاه 
صحبت های بســیارمهمی مطرح کرده است. داورزنی 
از انجام اقدامات اولیه حرف زده اســت:   »نهایت سعی 
ما این است که شرایطی را به لحاظ کلی فراهم کنیم تا 
زنان بیشتری درســالن حضور پیدا کنند. تلاش شده 
است تا مجموعه ســالن 12 هزار نفری آزادی دربخش 
زنان و مردان ورودی و خروجی و ســرویس بهداشتی 
مجزا داشته باشد. ما درتلاشیم شرایطی به شکلی پیش 
برود که امکان حضور خانواده ها فراهم باشد و آنها بتوانند 
به راحتی ازطریق اینترنت بلیت تهیه کنند و شــرایط 
مدنظر فدراسیون جهانی فراهم شود. البته بعضا اتفاقاتی 
می افتد که نه درحوزه اختیارات وزارت ورزش اســت و 
نه فدراسیون ولی تعامل بین ما و نیروی انتظامی وجود 
داشته تا شرایط برای حضورخانواده های بیشتری فراهم 
باشد. امیدوارم روزی برسد که امکانات فیزیکی به گونه ای 

باشد که خانواده های زیادی در سالن حاضر شوند«.
لیگ جهانی والیبال و فرصت مناسب بانوان

در آســتانه آغاز بازی های تیم ملی والیبال در لیگ 
جهانی صحبت های داورزنی به خوبی نشــان می دهد 
که فدراسیون والیبال بسترسازی های لازم برای حضور 
دوباره بانوان در ورزشگاه را انجام داده است. به  هرحال، 
FIVB بارهــا و بارها به ایران اعلام کرده؛ اگر مشــکل 
حضور بانوان در ورزشگاه حل نشود، میزبانی ازکشورمان 
گرفته می شــود و محرومیت های بعدی هم در انتظار 
والیبال ایران خواهد بود. البته در رشته های مختلفی 
همچون والیبال در آینده ای نه چندان دور بانوان اجازه 
حضور در ورزشگاه را داشتند که این روند بعد ازمدتی 
متوقف شد. ماجرایی که حساسیت فدراسیون جهانی 
را به دنبال داشت و فدراسیون والیبال مجبور شد برای 
مسابقات  سال گذشته لیگ جهانی تعداد محدودی از 
بانوان را درقســمتی از ورزشگاه مستقر کند تا والیبال 
ایــران دچار محدودیت نشــود، اما نکتــه قابل تأمل 
این اســت که FIVB به این مسأله هم ایراد گرفته و به 
همین دلیل فدراســیون با هماهنگی وزارت ورزش و 
مراجع ذیصلاح اقداماتی برای حضور بیشــتر خانم ها 
در ســالن 12هزارنفری در دستور کار خود قرار داد که 
درصحبت های داورزنی جزییات آن مشــخص شده 
است. حالا تنها کاری که می شود انجام داد، صبرکردن 
اســت تا در آینده مشخص شــود بالاخره تکلیف این 

پرونده پرحرف و حدیث چه خواهد شد.

شهروند|  شنبه شب به همت فدراسیون والیبال 
مراســمی به مناســبت اهــدای کاپ قهرمانی به 
تیم های اول تا سوم لیگ 95 و همچنین رونمایی از 

پیراهن تیم ملی برای  سال جدید برگزار شد. 
اهدای جام 40 روز بعد از قهرمانی

فدراســیون والیبال تصمیم گرفت در روز پایانی 
لیگ  ســال 95 برای جلوگیری از بی نظمی، اهدای 
جام قهرمانی را به مراسمی باشکوه تر موکول کند. 
این اتفاق درنهایت بعد از حــدود 40 روز رخ داد و 
جام قهرمانی لیگ برتر والیبال شنبه شب به مهدی 
مهدوی، کاپیتان تیم ملی بانک ســرمایه توســط 

محمدرضا داورزنی سرپرســت فدراسیون والیبال 
واگذار شد و تیم های برتر در لیگ بانوان و دسته اول 

آقایان هم جوایز خود را دریافت کردند. 
رونمایی باز هم دردسرساز شد

در بخش دیگری از این مراسم از پیراهن تیم ملی 
والیبال در  ســال 96 نیز رونمایی شد. این لباس که 
توسط یک شرکت داخلی طراحی شده، نسبت به 

گذشته تفاوت هایی دارد و دارای سادگی سال های 
قبلی نیســت. با این حال بلافاصله بعد از برگزاری 
این مراسم و دســت به دست شدن تصویر پیراهن 
تیم ملــی، انتقاداتی نســبت به طــرح این لباس 
صورت گرفت. این اتفاقات همــه را به یاد رونمایی 
از لباس تیم ملی فوتبال در زمان ریاست کفاشیان 
و همچنین رونمایی از لباس کاروان المپیکی ایران 

انداخت که حاشیه های زیادی را به وجود آورده بود، 
اگرچه طرح فدراسیون والیبال جای دفاع بیشتری 
را باقی گذاشته است. با این حال محمدرضا داورزنی 
از این طرح داخلی دفاع می کند: »با توجه به این که 
تغییراتی در لباس تیم ملی نداده بودیم، سعی کردیم 
بر تنوع و رنگ آمیزی و در نتیجه جذابیت آن بیفزاییم 
و بر کیفیت دوخت و پارچه نیز تأکید شد. به هرحال 
بچه ها با این لباس باید در بزرگترین میادین جهانی 
بازی کنند. افتخار می کنیم که بــا برند داخلی در 
مسابقات جهانی حاضر می شویم. این لباس توسط 

فدراسیون جهانی نیز تأیید شده است.«

سخت پسندها از پیراهن والیبالیست ها هم انتقاد کردند

دفاع داورزنی از تولید داخلی
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امروز در ورزش

  لیگ برتر بسکتبال امروز با 3 دیدار میان شهرداری 
گرگان-دانشگاه آزاد، شــیمیدُر تهران-شهرداری 
کاشان و شــهرداری تبریز-نیروی زمینی)16:00( 

پیگیری می شود. 
  هفته 33 لیگ دســته اول فوتبال امروز با 9 دیدار 
پیگیری می شــود که در مهمترین بازی ها ملوان-

خونه به خونه، گل گهرسیرجان –سپیدرودرشت و 
اســتقلال اهواز-پارس جم جنوبی)17:00( با هم 

روبه رو می شوند. 
    چلسی-ساوتهمپتون)23:15( سه شنبه شب در 

ادامه هفته 34 لیگ جزیره به مصاف هم می روند. 

تیتربازی

  میثــم حســینی، مدافــع تیــم فوتبال 
ســیاه جامگان به دلیل آســیب دیدگی و عمل 

جراحی ادامه فصل را از دست داد.
  لایحه کمک 500 میلیون تومانی به باشگاه 
تراکتورسازی در صحن شورای شهر تبریز تأیید 

شد.
  رئیس فدراسیون دوچرخه سواری محسن 
سلگی را به عنوان سرپرست کمیته تیم های ملی 

و جانشین مصطفی چایچی منصوب کرد.
  تیم ملی فوتبال ساحلی ایران در سومین بازی 
تدارکاتی قبل از جام جهانی پاراگوئه را شکســت 

داد.
  باشگاه منچستریونایتد به دلیل مصدومیت 
شدید زلاتان ایبراهموویچ از تمدید قرارداد ستاره 

سوئدی منصرف شد.
  با اعلام ســازمان لیگ فوتسال، قرعه کشی 
لیگ برتر ســال 96 روز چهارشنبه هفته جاری 

برگزار می شود.
   کیانوش رستمی به عنوان ناظر به رقابت های 
دسته 85 کیلوگرم مسابقات وزنه برداری قهرمانی 

آسیا دعوت شد.
  مشــهد و همدان به عنوان گزینه های ایران 
برای میزبانی در مســابقات مقدماتــی جوانان و 

نوجوانان فوتبال آسیا معرفی شدند.
  مارکوس سوراتو، سرمربی مطرح برزیلی برای 
دومین بار به پیشنهاد سرمربیگری تیم فوتسال 

گیتی پسند پاسخ منفی داد.

حادثــه بــرای ملی پــوش ســابق 
دوچرخه ســواری|  محمود پــراش، عضو 
پیشــین تیم ملی دوچرخه سواری روز گذشته 
در یکی از خیابان های پایتخــت دچار حادثه 
شــد، اما خوشــبختانه این اتفاق تلفات جانی 
نداشت و وی فقط دچار مصدومیت شد و حال 

عمومی اش نیز درحال حاضر خوب است.
نابینا شــدن کمک داور توســط یک 
تماشاگر|  یک تماشــاگر در لیگ فوتبال نروژ 
با اسپری بینایی چشم کمک داور را از او گرفت. 
هفته گذشته در جریان دربی کوردوبا در لیگ 
آرژانتین یک هوادار به قتل رسید. در آغاز این 
هفته نیــز در اتفاق ناخوشــایندی یک کمک 
داور چشمش را از دســت داد. در جریان لیگ 
نروژ تماشاگری با اسپری به سمت کمک داور 
حمله می کنــد و به چشــمانش ضربه می زد. 
شــدت ضربه به حدی بود که کمک داور یکی 

از چشم هایش را از دست داد.
راه آهن در خطر کســر 3 امتیاز|  ایگور 
ننزیچ، دروازه بان ســابق تیم راه آهن به دلیل 
طلب 35 هزار دلاری خود از این باشگاه به فیفا 
شــکایت کرده بود که تا 13 اسفندماه سال 95 
فرصت داشــتند این مبلغ را بــه وی پرداخت 
کنند که در صورت پرداخت نشــدن این پول 
3 امتیاز از راه آهن کسر خواهد شد. مسئولان 
باشگاه راه آهن در همین رابطه با ننزیچ توافق 
کردند که طی دو ماه و تا تاریخ 13 اردیبهشت 
این پول را بپردازند که البته تا این لحظه هنوز 
پول به حساب این دروازه بان واریز نشده است.

ایــن درحالی اســت که لیگ دســته اول 11 
اردیبهشت به پایان خواهد رسید.

مربــی صرب بــرای تیم هــای پایه 
بسکتبال|  ننــاد ترونیچ مربی صربستانی که 
اکنون در ایران به سر می برد و تیم های رده های 
پایه را زیر نظر دارد با فدراســیون قراردادی دو 
ســاله ثبت کرد. محمود مشــحون درباره این 
قرارداد گفت: »فدراســیون بســکتبال از این 
مربی صربســتانی دعوت کرد تا برای تماشای 
مســابقات غرب آســیا به ایــران بیاید. طی 
جلسه ای که شــب گذشته با وی داشتیم مقرر 
شــد وی هدایت تیم های پایه ایــران ) مینی 
بســکتبال، نونهالان، نوجوانــان  و جوانان( را 

تا سال 2018 برعهده بگیرد.«

خارج از گود 

پایانصفحهبندی:شروعصفحهبندی:زمانصفحهبندی:18/30- 18/00

محرومیت 5 ساله به خاطر مصاحبه!
علی میرمیران، پرافتخارترین 
وزن  ســنگین  ووشــوکار 
تاریخ ایران که اواخر ســال 
95 پــس از حاشــیه های 
به وجــود آمــده پیرامون 
فدراســیون،  این  اتفاقــات 
علیــه مدیریت آن بــه گفت وگو 
پرداخت، اخیــرا به کمیتــه انضباطی دعوت 
شده بود. ووشوکار ســابق تیم ملی نیز حاضر 
نشد در جلســه 30 فروردین کمیته انضباطی 
حاضر شــود و به همیــن دلیــل در غیاب او 
مسئولان فدراسیون رأی به محرومیت 2 ساله 
این ورزشــکار داده اند که البته از تیم ملی کنار 
رفته است و این محرومیت تاثیری روی زندگی 
ورزشــی اش ندارد. از ســوی دیگر محمدرضا 
جعفری، ســرمربی ســابق تیم ملی ووشو نیز 
به دلیل برخــی انتقادات از میــزان پرداخت 
پاداش ها به کمیته انضباطی دعوت شده بود. 
او نیز مثل میرمیران حاضر به شرکت در جلسه 
کمیته انضباطی نشد تا فدراسیون ووشو برای 
جعفری هم محرومیت 3 ســاله در نظر بگیرد. 
این مربی نیز هم اکنــون فعالیتی ندارد اما در 
مجمــوع این که به خاطر انجــام یک مصاحبه 
محرومیت های 2 یا 3 ساله در نظر گرفته شود، 

کمی عجیب و دور از منطق به نظر می رسد. 

پیام صادقیــان،  هافبک 
ماشین سازی:   با این که 
ماشــین ســازی به لیگ 
یک ســقوط کرد امــا از 

نسبتا  شخصی ســال  نظر 
خوبی را پشت ســر گذاشتم/ 

هیچ فوتبالیستی به آبروی خودش ضربه نمی زند 
و بی تعصبی بازیکنان ماشین سازی را قبول ندارم/ 
استقلالی ها گفتند مقابل پرسپولیس عمدا خودم را 
به مصدومیت زده ام تا بازی نکنم اما اگر این طور بود 
بازی های دیگر را از دست نمی دادم/ یک روز دینم را 

به پرسپولیس ادا می کنم

برانکو ایوانکوویچ، سرمربی 
کسب  برای  پرسپولیس: 
سه امتیاز مقابل الهلال وارد 
زمین می شویم/ می دانیم 
که کار بســیار ســختی 

پیش رو داریــم/ در گروهی 
قــرار داریــم کــه بازی هایــش 

همچون دیدارهــای نیمه نهایی لیــگ قهرمانان 
آسیاست/ پرسپولیس هم برای صعود به مراحل بالاتر 
شانس دارد/ در هر شرایطی که هستیم باید از الهلال 

بهتر بازی کنیم و برنده باشیم

مجید جلالی، ســرمربی 
پیکان: هدف باشــگاه در 
ابتدای فصل این بود در لیگ 
برتر بمانیم/ برای کســب 
سهمیه آسیا در بازی ها برنده 

شویم و منتظر لغزش ذوب آهن 
و ســپاهان باشــیم/ برای ادامه همکاری با پیکان 
چند بار صحبت غیررسمی داشــتیم/ مدیرعامل 
باشــگاه مذاکره با مربیان دیگر را قویا تکذیب کرد/ 
برای نخســتین بار در زمان مربیگــری در بازی با 
ســیاه جامگان روی نیکمت کت و شلوار پوشیدم

رئیــس  تــاج،  مهــدی 
فوتبال:  فدراســیون 
شــورای تأمیــن مخالف 
رایــگان یــا ارزان کردن 
بلیت برای حضــور مردم 

در ورزشــگاه اســت و ما به 
همین خاطر به باشگاه استقلال 

تذکر دادیم/ جذب بازیکنــان خارجی با کیفیت و 
بی کیفیت تا حل شــدن پرونده های باشگاه های 
ایرانی در فیفا ممنوع شــد/ درحال حاضر به جز دو 
باشگاه تمامی باشگاه های لیگ برتر بدهکار هستند 

و نمی توان لیگ را با دو تیم برگزار کرد

تریبونچهره روز

 پورعلی 
عامل آشتی طارمی و رضاییان

رابطه خــوب مرتضی پورعلی گنجی بــا بازیکنان 
پرسپولیس باعث شد شــائبه پرسپولیسی بودن این 
مدافع ملی پوش مطرح شود. البته خود پورعلی گنجی 
هم هیچوقت این موضوع را تکذیب نکرد به همین دلیل 
اصلاً بعید نیست وقتی دوباره به فوتبال ایران برگردد 
راهی تیم سرخپوش پایتخت شود. همین موضوع باعث 
شده هواداران پرسپولیس به محض دیدن پست جدید 
از پورعلی گنجی برای او کامنت بگذارند که پرسپولیسی 
شود. پورعلی گنجی هم در پستی که به تازگی منتشر 
کرده طعنه ای به دوستان قدیمی اش مهدی طارمی و 
رامین رضاییان زده و نوشته که باید ارزش رفاقت حفظ 
شود. این پست باعث شد هواداران پرسپولیس که اکثر 
فالویرهای پورعلی گنجی را تشــکیل می دهند، از او 
بخواهند به رابطه این دو بازیکن ورود کند و آنها را آشتی 
دهد. ضمن این که برخی هــم از این مدافع ملی پوش 
خواسته اند امسال به پرسپولیس که قهرمان لیگ شده 
ملحق شود تا بتواند  سال آینده به همراه این تیم در لیگ 
قهرمانان آســیا حضور داشته باشد. پورعلی گنجی در 
سالی که گذشت برای تیم السد در کنار ژاوی هرناندز 

بازی کرد و نایب قهرمان لیگ ستارگان شد.

اینستاگرام

گام اول برای شکسته شدن سنت چند ساله برداشته شد

زنان در یک قدمی  ورود به ورزشگاه ها
   معاون وزارت ورزش اعلام کرد ورودی ها و سرویس های بهداشتی سالن 12 هزار نفری آزادی مجزا شد

  لیگ جهانی والیبال می تواند نخستین رقابتی باشد که تابوی ورود بانوان به ورزشگاه ها در آن شکسته می شود

رامین یاغی می شود؟
 پرسپولیسی ها در اقدامی غیرمنتظره 

رضاییان را آنفالو کردند!
شهروند| فوتبال ایران سال هاست خالی از یاغی و یاغی گری 
شده اســت. اگرچه در ســال های اخیر بازیکنانی از استقلال و 
پرسپولیس به تیم رقیب کوچ کرده اند اما واقعاً نمی توان لقب یاغی 
را برای این بازیکنان خرج کرد. شــایعات روزهای اخیر از اتفاقی 
عجیب حکایت می کنند. اتفاقی که می تواند پرسر و صداترین نقل 
و انتقالات فوتبال ایران در ســال های اخیر باشد. پیوستن رامین 
رضاییان به استقلال. مخصوصا حالا که او نزد پرسپولیسی ها منفور 

هم شده است!
آنفالو شدن رامین از طرف پرسپولیسی ها

اتفاقات یکی دو روز گذشته نشان داد، شوخی فرشاد احمدزاده 
در برنامه 90 با رامیــن رضاییان و نســبت دادن صفت »وصله 
ناجور« به او چندان هم غیرجدی نبوده اســت. اگرچه احمدزاده 

در اینستاگرام خود از رضاییان عذرخواهی کرد و مدعی شد فقط 
با او شوخی کرده اما رفتارهای روزهای اخیر پرسپولیسی ها نشان 
می دهد ماجرا آنطور هم که آنها می گویند، نیست. بعد از این که 
برانکو به تبریک اینســتاگرامی رامین رضاییــان بابت قهرمانی 
پرسپولیس واکنش منفی نشان داد و سید جلال حسینی بدون 
آوردن نام او مدعی شد رامین می خواسته پرسپولیس را زمین بزند، 
مدافع سابق پرسپولیس پست تبریک خود را پاک کرد. در کمتر از 
یک ساعت همه بازیکنان پرسپولیس و نیمی از هواداران این تیم 
رامین رضاییان را در اینستاگرام آنفالو کردند. با این اتفاق مشخص 
می شود که رضاییان چه جایگاهی در پرسپولیس داشته و سایر 

هم تیمی هایش چه نظری درباره او داشته اند.
ستاره آبی می شود؟

اگر به حافظه فوتبالی خود رجوع کنید حتماً یادتان می آید که 
در جریان یکی از بازی های استقلال و راه آهن در سال های گذشته 
رامین رضاییان با گرفتن پیراهن فرهاد مجیدی علاقه اش به این 
بازیکن و رنگ آبی را نشــان داد. ادعای مدیران استقلال درباره 
توافق با یک بازیکن پرسپولیسی در روزهای اخیر باعث شده شایعه 
استقلالی شدن رامین بیشتر از همیشه قوت بگیرد. این شایعه 

کافی اســت تا رضاییان بیشتر از قبل بین همبازیان 
سابق خود منفور شــود و حتی هواداران استقلال 
را هم از خودش دلخور کند. رضاییان در 2 ســال 
گذشته نقش پررنگی در موفقیت های پرسپولیس 
داشته و قطعاً اســتقلالی ها به ویژه منصوریان از 

حضورش در این تیم استقبال می کنند. چون علاوه 
بر این که می توانند از توانایی های فنی این 

بازیکن بهره ببرند، با آبی پوش کردن 
او ضربه بزرگی به پرسپولیسی ها 
می زنند و ســتاره ای بــزرگ را 
در فصل نقل و انتقالات شــکار 
می کنند. نزدیکان رامین تأیید 
می کننــد که او تنهــا به دلیل 
پرسپولیسی بودن پدرش به این 
تیم پیوســته و حالا که از دست 

همبازیان سابقش حسابی دلخور 
است بعید نیست برای جبران رفتار آنها 

به استقلال بپیوندد.
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